TISPA – Oct 9, 2014
Head of School Report

Building Plans
Phase 2 model is now available for viewing in the lobby. The old field is still depicted in the model. We are developing 2 videos to better communicate our plans for Phase 2 and the front field area.

Website
· Teacher blogs were started earlier this year in Kindergarten and Elementary. Secondary teachers continue to use Edmoto and Moodle.
· Chinese version of website to be released later this month.

University Fair
Takes place this Friday 1:30 – 4:00. Parents are welcome to attend – especially the “How to Best Support Your Child Through the University Application Process” at 1:45 presented by 2 TIS parents. Over 25 universities will be here. 

New Software
Naviance will be implemented in TIS to assist students and parents with the university application process.
Special boarding software is being introduced to provide further services to boarding school students and families.

Community Day – Oct 18
Sports themed day. Also hosting PRC Volleyball tournament. Front Fielding grand opening at noon.

Principal & Leadership Evaluations
Last year we implemented a leadership evaluation process. Teachers and staff evaluated the Head of School and Principals in the following 7 Dimensions.
[image: howardstribbell:Documents:School Management:Administration:Staff Supervision and Evaluation:Principal Evaluations:Leadership Dimensions - horizontal.png]
In October, Division Coordinators and the Curriculum Coordinator will be evaluated. In the spring, the remaining coordinators (ELL, Technology and Learning Support) will be evaluated. Results and self-reflections are reported to direct supervisors.

International Trips
Grade 5 & 6 will be going on their trip during November. Students in grade 7-12 will receive information about their trips that happen in March near the end of October. These trips are essential components of the TIS curriculum.  They provide meaningful curriculum connections and opportunities for community outreach. It is expected that students will participate.

Student Teachers
Four student teachers from the University of Alberta will be joining us next Tuesday. They will work alongside elementary teachers for 8 weeks. We have been facilitating these internships for 6 years and look forward to another positive experience.

Parent Engagement & Communication
We are looking for new ideas to replace the Parent Coffee Times used previously.

Upcoming Events

Oct 7		After School Math Program starts
Oct 9		TISPA Meeting
Oct 10		University Fair
Oct 10-11	ACAMIS Cross Country Meet
Oct 10-11	PRC U12 Boys Soccer Tournament
Oct 11		PRC U14 Boys/Girls Soccer Tournaments
Oct 11		SAT Exams
Oct 14		Walkathon
Oct 16		Mentorship Meeting Day
Oct 17		Boarding Closed Weekend
Oct 18		Community Day
Oct 22		“Way to GO!” Winners Lunch with Ms. Jazz
Oct 22-26	SCISAC Soccer Tournament
Oct 23-26	ACAMIS Tennis Tournament
Oct 23		General Staff Meeting
Oct 23 pm-28	Laos Outreach Trip (9 teachers participating)
Oct 24		No School for Students / PD Day / CISGZ here for PD Day
Oct 29		Gr. 7+9 Music Classes to Canadian Brass Concert
Oct 31		PK-Gr.6 Halloween Assembly









TISPA - 2014年10月9日
校長報告


擴建計劃 
[bookmark: _GoBack]新校舍模型已開始於校內正門展出。由於模型展示的仍然是舊操場，故我們現正製作兩套短片，介紹擴建校舍及新操場的計劃。 

網站 
· 幼兒園及小學老師的網誌已於本學年開始使用。中學老師則繼續使用Edmoto及Moodle。 
· 學校網站之中文版將於本月稍後推出。 

大學講座 
世界各地超過25所大學派出代表於本星期五​​下午1:30 - 4:00到本校講解，歡迎各位家長參與。當日下午1:45，本校兩位家長將會分享「如何在申請大學過程中支持子女」。 

安裝新軟件 
校內將安裝Naviance，以協助學生及家長申請大學之程序。 
宿舍安裝特別的軟件，專門為寄宿學生及家長提供服務。 

社區同樂日 - 10月18日 
以運動為主題。當日，本校舉辦中國內地排球比賽，正門操場亦於中午開幕啟用。 

校長及領導層之評估 
去年，我們推出評估領導層計劃。教職員根據下列7大方向，對各校長進行評估。

#1.   培養有效的關係
#2.   體現有遠見的領導
#3.   帶領社區學習
#4.   提供指導性的領導
#5.   發展及促進領導能力
#6.   管理學校運作及資源
#7.   理解及回應社會議題


於十月，各組協調員及課程協調員將接受評估。在春季，其餘協調員（ELL、資訊技術及學習支援）均會接受評估。有關結果及反思報告將交予各直屬上司。 





遊學體驗團 
小五及小六將於11月進行遊學。初中及高中則明年3月進行，10月底將會派發有關資料。遊學是本校課程的重要部分，提供與課程的聯繫及有機會進行社區外展體驗。我們希望學生能積極參加。 

實習教師 
四位來自阿爾伯塔大學的實習老師將於下週二開始在本校實習。他們將於未來八星期與小學老師一起工作。我們在過去6年一直推動老師實習工作，並期待著他們帶來的衝擊。 

與家長溝通 
我們正尋找新方向，以取代之前與家長的茶聚。 

活動預告 
10月7日	數學輔導班開始 
10月9日	TISPA會議 
10月10日	大學講座 
10月10日至11日	ACAMIS越野賽跑 
10月10日至11日	內地U12男子少年足球賽 
10月11日	內地U14男/女子足球賽 
10月11日	SAT考試 
10月14日	步行籌款日 
10月16日	導師會議日 
10月17日	宿舍同樂日 
10月18日	社區同樂日 
10月22日	小學部學生與校長午膳 
10月22日至26日	SCISAC足球賽 
10月23日至26日	ACAMIS網球賽 
10月23日	員工大會 
10月23日下午至28日	老撾外展團（9位老師參與） 
10月24	學生假期/培訓日/CISGZ培訓日 
10月29日	初中部音樂班欣賞加拿大管樂團表演 
10月31日	PK至小六之萬聖節聚會




＊註：內容最終以英文版為準
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